
 
FRANCISZEK KANIEWSKI
ur. 1937; Harusza

 
Miejsce i czas wydarzeń Czumów, PRL

Słowa kluczowe Projekt "Pszczelarstwo na Lubelszczyźnie. Nieopisana
historia - Rzeczpospolita Pszczelarska", produkty pszczele,
propolis, działanie propolisu, lekarstwo z propolisu

 
Sam robię leki z propolisu
Propolis bardzo dobry jest. Moja siostra miała takie rany, już mówili, że palca odetną.
Żyły puściły już do kolana. Ja jej dałem ten propolis. Owinęła kilka razy, wygoiło się,
znaku nie ma. [Propolis jest dobry] na różne owrzodzenia, nie owrzodzenia. Ja wiem
jak to się wszystko robi, to trzeba pół litra spirytusu [wlać] do ciemnej butelki, takiej po
winie. Ten propolis zetrzeć, żeby był drobniutki. Wsypać do tej butelki i przynajmniej
dwa razy dziennie stelepać. A wieczorem, w ciemnym, chłodnym miejscu trzymać.
Nawet w lodówce. A później na miód, pół łyżeczki miodu i do trzydziestu kropli tego
propolisu.  Rano i  wieczorem pić.  Jeszcze maść z  tego propolisu można zrobić.
Dodaje się olej słonecznikowy. Rozetrze się i maść się robi. Przykłada się.
Na leki biorą. Bo to już nawet można kupić w aptece ten propolis, ten kit, ale to już
nie taki, [jak] z pasieki.
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